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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnökének

	

Írásbeli választ igénylőkérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Milyen konkrét lépéseket tett az FVM annak érdekében, hogy a leginkább rászorulók
intervenciós készletből történősegélyezésére irányuló program átfogóbbá váljon? ”

címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhe z

Tisztelt Miniszter Úr!

K!8603 számú, „ Mit tud tenni az agrártárca annak érdekében, hogy a magyarország i
tejtermelők tisztességes termelői árhoz jussanak?” című írásbeli kérdésemre adott válaszában
Miniszter úr többek közt az alábbiakról tájékoztatott :

„A legrászorultabbak intervenciós készletb ől való segélyezésére irányuló progra m
kiszélesítéséhez szükséges intézkedéseket megtettük. Célunk, hogy a rászorultak több tejipari
termékkel legyenek ellátva . "

Kérdezem tehát Miniszter úrtól :
Milyen konkrét lépéseket tett az FVM annak érdekében, hogy a leginkább rászoruló k
intervenciós készletbő l történő segélyezésére irányuló program átfogóbbá váljon ?
Az idei évben hány rászoruló részesült az intervenciós készletb ől elkülönített
segélybő l?

Várom válaszát !

Budapest, 2009 . szeptember 4 .

Kékkői Zolt
országgyűlési képviselő
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